

Name: *Sanaa K. Muhammad Al-Amiri*

Date And Place Of Birth: *1957 – Basrah / Iraq*

Current Address: *Zubeir City/ Basrah / Iraq*

Occupation: *Researcher And Lecturer*

Nationality: *Iraqi*

Marital Status: *Married*

Mobile Number: *+964(0)7704123432*

E-Mail: Sanakhalij@yahoo.com



Certificates:

- 1- Ph.D. in curriculum and teaching methods, college of education, University of Basrah.*
- 2- Master degree in guiding slow learning children, college of education, University of Basrah.*
- 3- Bachelor in English language, college of education, university of Basrah.*
- 4- UNESCO certification in the training workshop on family education 2011/ held at University Of Basrah.*
- 5- Bachelor in English Translation, College of Arts, University of Basra 2015-2016.*

Qualifications And Experiences:

- 1- Published researches in University of Salaheddin's magazine, and in Arab Gulf Studies Center's magazine.*
- 2- Worked as Department Coordinator for the Department Of Anthropology, University Of Basra for years 2002 – 2003 – 2004 - 2005.*
- 3- Worked as Head Of Department of Anthropolgy in the Arab Gulf Studies Centre for years 2005- 2006.*
- 4- Lectured in philosophy department for years 2004- 2005 – 2006.*
- 5- Lectured in The Teachers Institute in Zubeir for years 2004 -2005 - 2006.*
- 5- Participated in conferences and seminars held in Arab Gulf Studies Centre.*
- 6- Well-trained and active in human rights and woman empowerment fields and gotten two certificates from the Danish Institution for Human Rights.*
- 7- She has been awarded appreciation certificates in various fields.*
- 8- Published essays and short stories in some local newspapers.*
- 9- Assist. Prof. Lecturer in Education of Fine Arts, University of Basra 2013.*



الاسم الثلاثي واللقب: سناء كاظم محمد الأميري

محل وتاريخ الولادة: ١٩٥٧ البصرة / العراق

العنوان الحالي: العراق- البصرة – الزبير

المهنة: تدريسية وباحثة

الجنسية: عراقية

الحالة الزوجية: متزوجة

رقم الهاتف: ٠٠٩٦٤٧٧٠٤١٢٣٤٣٢

البريد الإلكتروني: Sanakhalij@yahoo.com

الشهادات:

١. شهادة الدكتوراه في المناهج وطرائق التدريس، كلية التربية، جامعة البصرة.
٢. شهادة الماجستير في إرشاد الأطفال بطبئي التعلم، كلية التربية، جامعة البصرة.
٣. شهادة البكالوريوس في اللغة الانكليزية، كلية التربية، جامعة البصرة.
٤. حاصلة على شهادة اليونسكو في ورشة عمل أقيمت في جامعة البصرة عام ٢٠١١ في التربية الأسرية.
٥. حاصلة على شهادة في ترجمة اللغة الانكليزية من كلية الاداب جامعة البصرة للعام الدراسي ٢٠١٥ - ٢٠١٦

المؤهلات والخبرة:

١. نشرت بحوث في مجلة جامعة صلاح الدين ومجلة مركز دراسات الخليج العربي، جامعة البصرة.
٢. عملت مقررة قسم الدراسات الانثروبولوجية للسنوات ٢٠٠٢ - ٢٠٠٣ - ٢٠٠٤ - ٢٠٠٥.
٣. عملت رئيسة قسم الدراسات الانثروبولوجية للسنوات ٢٠٠٥-٢٠٠٦ في مركز دراسات الخليج العربي.
٤. حاضرت في قسم الفلسفة للسنوات ٢٠٠٤ - ٢٠٠٥ - ٢٠٠٦.
٥. حاضرت في معهد المعلمات في قضاء الزبير للسنوات ٢٠٠٤ - ٢٠٠٥ - ٢٠٠٦.
٦. مشاركة في ندوات و حلقات نقاشية أقامها مركز دراسات الخليج العربي.
٧. متدربة وناشطة في حقوق الإنسان و حقل تمكين المرأة وحاصلة على شهادتين من المعهد الدنماركي لحقوق الانسان.
٨. لها شهادات تقديرية و تكريمة في مجالات عدة.
٩. نشرت في صحف محلية مقالات وقصص قصيرة.
١٠. استاذ مساعد وتدرسية في كلية الفنون الجميلة قسم التربية الفنية من العام ٢٠١٣.